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Z A P I S N I K 
 
5. seje Sveta Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v sredo 18.06.2003 ob 
17.uri v dvorani Oddelka za lokalno samoupravo, Mestne uprave, Mestne občine Ljubljana, Pot k 
ribniku 20. 
 
5.sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 26. člena Pravil Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne 
občine Ljubljana sklical in vodil Jože Kernc, predsednik Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine 
Ljubljana. 
 
Na začetku seje je predsedujoči  ugotovil, da je od 15 članov sveta na seji navzočih 10 članov, kar 
pomeni, da je  bil svet sklepčen in je  lahko pričel z delom. 
 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: doc.dr.Bojana Beović, Barbara Derenda, Pavel Dolinar, Vasko 
Jovanovski, Jože Kernc, Leila Zemzem Kozinc, Albin Marolt, Metodij Rigler,  Anton Zaletelj, Jože 
Zrnec 
 
OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI SVETA: mag.Drago Balent, Dušan Bandelj, dr.Stane Pejovnik 
 
NEOPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI SVETA: Bojana Mirnik, Robert Praprotnik 
 
OSTALI NAVZOČI:  Ida Meglič, Helena Židanek – obe strokovni sodelavki Oddelka za lokalno 
samoupravo, MU, MOL. 
 
Seja se je snemala. 
 
Predsedujoči je pozdravil prisotne in v razpravo dal  predlog dnevnega reda. 
 
Ker prisotni niso imeli pripomb na predlog dnevnega reda,  je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 
predlog  DNEVNEGA REDA: 
 
1. Pregled in potrditev zapisnika 4.seje sveta Četrtne skupnosti  Rudnik  
2. Pregled realizacije sklepov 
3. Predlog porabe predvidenih proračunskih sredstev 
4. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta Četrtne skupnosti Rudnik  
5. Razno 
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Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA:10 članov sveta. 
PROTI: / 
VZDRŽANIH:/ 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 
 

AD 1. 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 4.SEJE 
 SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI RUDNIK MOL 

 
Gradivo za to točko dnevnega reda so prisotni dobili skupaj s sklicem seje. 
V razpravi je  Metodij Rigler je predlagal, da se preoblikuje zadnja alineja sklepa 9/4. 
Pavel Dolinar je predlagal,  da se k sklepu 20/4 doda obrazložitev. 
 
Ker drugih pripomb ni bilo, je predsedujoči dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT.1/5: 
 
Svet Četrtne skupnosti  Rudnik, MOL,  potrjuje zapisnik 4. redne seje Sveta Četrtne skupnosti 
Rudnik, MOL, 
s  popravkom sklepa št.:9/4, katerega zadnja alineja se pravilno glasi: 

- kako je z vzdrževanjem ulice Marka Šlajmerja in podobnih, kjer mesto ne vzdržuje cest, 
ki niso v  njihovi lasti. 

in dodatkom obrazložitve  sklepa  20/4;  
Rakovniška ulica  je na  območju Zdravstvenega  doma Rudnik, v katerem je na zahodnem delu 
otroška ambulanta z izvozom na omenjeno ulico. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA:10 članov 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št.: 1/5 je bil sprejet. 
 
 

AD 2 
PREGLED REALIZACIJE SKLEPOV 

 
 
Predsedujoči je predal besedo  strokovni sodelavki Heleni Židanek, ki je povedala, da so se vsi sprejeti 
sklepi odposlali na pristojne službe in  da  se število prispelih odgovorov vseh služb povečuje. Člani 
sveta so lahko podali vprašanje glede odgovorov na konkretne sklepe.  
Metodija Riglerja je zanimal odgovor glede postavitve klopi ob Galjevcu. Helena Židanek mu je 
povedala, da je bil  prejet odgovor Oddelka za gospodarske javne službe in promet, MU, MOL, v 
katerem navajajo, da območje ni v njihovem upravljanju. Zadeva je še v fazi raziskave. 
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Metodij Rigler  je predlagal, da  se na Mestni svet poda pobudo za  zavzetje določenih ukrepov v zvezi 
z počasno rešljivostjo zadev. 
Predsedujoči je pripomnil, da je potrebno povečati učinkovitost mestne uprave ali pa naj se četrtni 
skupnosti  predajo ustrezna finančna sredstva in logistiko za realizacijo manjših zadev. 
V razpravi sta sodelovala tudi  dr.Bojana Beović in Pavel Dolinar. 
 
Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje naslednji PREDLOG SKLEPA ŠT.2/5: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik pooblašča dr. Bojano Beović in dr.Staneta Pejovnika, da kot 
mestna svetnika, na naslednji seji MS med pobudami svetnikov, podata pobudo za učinkovitejše  
delovanje mestnih služb. Za pobudo se pripravi konkretne probleme. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA:10 članov. 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št.:2/5 je bil sprejet. 
 
Prisotni so se dogovorili, da se preglednica odposlanih sklepov delno ali po potrebi v celoti, prilaga k 
gradivu za seje. 

 
 

AD 3 
PREDLOG PORABE PREDVIDENIH 

PRORAČUNSKIH SREDSTEV ZA ČS RUDNIK 
 

 
Predsedujoči je uvodoma predlagal, da bi se na tej seji  opredelila poraba samo za polovico finančnih 
sredstev ČS Rudnik, torej za 1.000.000,00 SIT. 
Prisotni so se strinjali. 
Prisotni so k gradivu za sejo prejeli seznam predlogov za porabo finančnih sredstev. 
Predsedujoči je na kratko predstavil posamezne predloge; 
 
K/1. Sosvet za varstvo in zaščito občanov predlaga  sofinanciranje alarmne naprave za tehnično 
varovanje objektov GD Rudnik in PGD Barje v višini 200.000,00 SIT za posamezno društvo. Objekte 
je potrebno varovati, zaradi čedalje večjega števila vlomov na območju ČS Rudnik. V društvenih 
prostorih se nahaja reševalna oprema, ki mora biti na voljo pri vsaki reševalni akciji. Manjko te opreme 
bi lahko povzročil ljudske žrtve in materialno škodo. 
Predlog za pripravo in izvedbo ankete s policijo se začasno umakne, in sicer do opredelitve sodelovanja 
med PP Vič oz. Ministrstvom za notranje zadeve RS in ČS Rudnik MOL. 
K/2. Odbor za gospodarske dejavnosti in turizem podpira predlog  Metodija Riglerja za sofinanciranje 
označitve terena za Jakobovo pot v višini 50.000,00 SIT – projekt Društva prijateljev poti Sv.Jakoba. 
Predlagatelj Metodij Rigler je umaknil predlog za plačilo članom uličnega odbora za Ul.M.Šlajmerja. 
K/3 Odbor za družbene dejavnosti je do seje že pripravil konkretne predloge – predstavila jih bo 
predsednica odbora  dr.Bojana Beović. 
K/4 Predlogi podpredsednika sveta Dušana Bandlja; predlog za dotacijo  TD Barje se umakne, ker za 
ureditev piknik prostora še ni pridobljena ustrezna lokacijska dokumentacija. 
Ostali predlogi so evidentirani  in naj bi bili upoštevani pri porabi druge polovice finančnih sredstev. 
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K/5 Dodatni predlogi; finančna pomoč Župnijskim uradom za izvedbo Oratorijev  - obravnavano na 
Odboru za družbene dejavnosti in so vključeni v poročilo predsednice odbora, dr.Beović. 
 
V nadaljevanju je predsednik sosveta, Jože Zrnec,  predstavil predlog sosveta v zvezi s sofinanciranjem 
alarmnih naprav prostovoljnim gasilskim društvom. Metodij Rigler pa je na kratko predstavil projekt  
Jakobove poti. 
Predsedujoči je nato predal besedo predsednici Odbora za družbene dejavnosti, dr.Bojani Beović, ki je 
prisotnim predstavila predlog odbora, in sicer; 

- OŠ Oskarja Kovačiča bo pripravila  seznam  osnovnošolcev iz socialno ogroženih družin, 
katerim bi četrtna skupnost omogočila letovanje; skupna vrednost 100.000,00 SIT 

- Finančna pomoč Župnijskim uradom za izvedbo Oratorijev; skupna vrednost 150.000,00 SIT 
- Pomoč socialno ogroženim družinam po seznamu patronažne službe Zdravstvenega doma 

Ljubljana; skupna vrednost 100.000,00 SIT 
- Odbor predlaga tudi izdajo periodičnega glasila ČS Rudnik, za katerega bi potrebovali zagonska 

sredstva v višini 150.000,00 SIT 
 
V nadaljevanju je potekala razprava o vseh navedenih predlogih, v kateri so sodelovali: dr.Bojana 
Beović, Jože Zrnec, Jože Kernc, Pavel Dolinar, Anton Zaletelj, Albin Marolt, Metodij Rigler, Leila 
Kozinc Zemzem. 
V razpravi o projektu Jakobove poti predlagatelja Metodija Riglerja, so se dogovorili sledeče: 
Metodij Rigler se zadolži, da do prve jesenske seje pripravi dopolnitev projekta Jakobove poti, tako, da 
bo vseboval osnovne postavke za izvedbo projekta. 
V zvezi z finančno pomočjo socialno ogroženim družinam in  financiranja šole v naravi  osnovnošolcev 
je dr.Bojana Beović obrazložila, da se sredstva ne bodo nakazovala  šoli in Zdravstvenemu domu, 
temveč direktno ogroženim. Župniji pa se bo pozvalo, da namensko opredelita namembnost  finančnih 
sredstev. 
 
Zaradi drugih obveznosti je sejo zapustil Jože Zrnec. 
 
Predsedujoči je po razpravi dal na glasovanje predloge sklepov kot sledi: 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.3/5: 
Svet Četrtne skupnosti  Rudnik podpira predlog Sosveta za sofinanciranje alarmnih naprav za 
objekte prostovoljnih gasilskih društev in sicer: 
- v višini 200.000,00 SIT za Gasilsko društvo Rudnik  
- v višini  200.000,00 SIT za Prostovoljno gasilsko društvo Barje 
 
Navzočih je  bilo 9 članov sveta. 
ZA: 6 članov 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:3 člani 
 
Sklep 3/5 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.4/5: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik podpira predloge  Odbora za družbene dejavnosti in sicer: 

- v višini 100.000,00 SIT za plačilo stroškov šole v naravi osnovnošolskih otrok (po predlogu 
Osnovne šole Oskarja Kovačiča) 

- v višini 75.000, 00 SIT za izvedbo Oratorija Župnijskega urada Ljubljana Rakovnik 
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- v višini 75.000,00 SIT za izvedbo Oratorija Župnije Ljubljana Rudnik 
- v višini  100.000,00 SIT za socialno ogrožene družine (po predlogu patronažne službe 

Zdravstvenega doma Ljubljana)  
- 150.000,00 SIT za zagonska sredstva periodičnega glasila Četrtne skupnosti Rudnik 

 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA:9 članov 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št.:4/5 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.5/5: 
Svet Četrtne skupnosti  Rudnik podpira predlog  Odbora za gospodarske dejavnosti in turizem 
in Metodija Riglerja  za  sofinanciranje označevanja Jakobove poti po projektu Jakobova pot 
društva prijateljev poti Sv.Jakoba v višini 50.000,00 SIT. 
 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA: 7 članov  
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:2 člana 
 
Sklep št.:5/5 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.:6/5: 
Za pridobitev načrtov hidrantnega omrežja po sklepu št.:27/3,  se nameni sredstva  
v višini 8.750, 00 SIT. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA:9 članov 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št.:6/5 je bil sprejet. 
 
 
                                                                               AD 4. 

VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV 
SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI RUDNIK 

 
Predsedujoči je pozval prisotne, da podajo svoje predloge, pobude in vprašanja. 
Dr.Bojana Beović je za Odbor za družbene dejavnosti  predlagala naslednje: 

- AKCIJO za zbiranje finančnih sredstev za namen nakupa dvigala za invalidnega otroka v 
večnadstropni hiši. 

- DAN ČETRTNE SKUPNOSTI v sodelovanju z društvi na območju Četrtne skupnosti Rudnik 
 
Prisotni so podprli oba predloga. 
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AD 5 

RAZNO 
 
Pod to točko dnevnega reda je predsedujoči  na kratko povzel tematiko  s sestanka  Odbora za Barje, 
kjer so  razpravljali o lastništvu Zadružnega doma Barje, nekdanji šoli in prostoru sejmišča. 
  
V razpravi so sodelovali: Jože Kernc, Pavel Dolinar, Metodij Rigler in Albin Marolt. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji PREDLOG SKLEPA ŠT.7/5: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik, MU, MOL, naproša Oddelek za  gospodarjenje z 
nepremičninami, da svetu poda zgoščeno informacijo o zemljiškoknjižnem stanju  objektov na 
naslednjih lokacijah: 
- Ižanska c. 305 (Zadružni dom Barje) 
- Ižanska c. 303 ( nekdanja osnovna šola) 
 
 
 
 
Ker drugih predlogov ni bilo, je predsedujoči zaključil sejo ob 19.05 uri. 
 
 
 
 
 
 
Zapisala: 
Helena Židanek 
 
 
                                                                                   Predsednik Sveta Četrtne skupnosti Rudnik 
                                                                                                Mestne občine Ljubljana 
                                                                                                       Jože Kernc, l.r.  
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